
Referat fra den 18/1-2023

Næste møde den 22/2-2023 klokken 18

Havn
Blå flag for 2023 er ansøgt Opgaven varetages nu af Christian D. de la Cour

El afregning med bådlaug er i gang, vi har fået aflæsning fra dem.

Der skal skiftes 5 pæle og trækkes gamle pæle op. Vi prøver at finde nye folk til at slå pæle ned 
generelt. Vi skal ha flere der kan betjene ramslaget sikkert.

Generalforsamlingen bliver holdt 8/3-2023 klokken 18
Bestyrelsen har ikke forslag til generalforsamlingen. Det blev i 2020 vedtaget på 
generalforsamlingen af vores medlemstakster og havnelejer skal indeksreguleres og i år er det 7,7%.
Det er en stor stigning men da forbrugsvarer og materialer er steget tilsvarende eller mere er det 
fornuftigt, da vi ellers ville være nødt til at foreslå takstændringer på årets generalforsamling.

Vi skal ha nye ungdomssejlere og tænker at et facebook opslag der kan deles i forskellige lokale 
grupper måske kunne være vejen frem. Henrik løber med bolden sammen med Morten Svendsen.

Vi skal lave en affaldsplan til kommunen, det er et kommunalt krav at vi skal have det.

Isætning og optagning skal fremover styres af nye ansigter. Vi har et ømske om at ha en lille gruppe 
(4-6) til at tage det praktiske arbejde på dagene. Bestyrelsen vil gerne stå for kontakt med 
vognmand og medlemmer for denne gruppe.


